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Referat skolebestyrelsesmøde 19.01.2023 

1) Christina referent, Dorte som ordstyrer.  
2) Godkendelse af dagsorden, med tilføjelse af følgende punkter;  

a. Louise; stormøde/forældremøde 
b. Tobias; Skolebestyrelses seminar 
c. Ferieplanen skal godkendes 
d. Dagsorden er reduceret til kun at indeholde de første 5 punkter grundet tid. 

3) Referat fra sidste møde blev godkendt 
4) Meddelelser fra;  

a. Formand; Besked fra forældre til kommende 7. klasse om at det blev revurderet hvordan 
overgangen fra 6. klasse forløb. Det tages med på næstkommende bestyrelsesmøde.  

b. Elevrådet; Hårdt ramt da Kenny er stoppet. Eneste undringspunkt er hærværk på skolens 
toiletter. Tobias indkalder elevrådet til møde, når det er besluttet hvem der skal overtage 
kontakten med elevrådet.  

c. Skoleledelsen; Det ser ud til at den nye 7 årgang som starter efter sommerferien, kommer 
til at bestå af 10 klasser. Derudover bliver der oprettet en ny modtageklasse, som gerne 
skal i gang hurtigst muligt. Ny ledelsesstruktur sendt til Svend Allers. Der er næsten fyldt 
op i lærerstaben, der er en enkelt ledig stilling.  

d. Medarbejderne; ikke noget nyt udover det som er fremsendt sammen med dagsorden.  
i. Der blev spurgt ind til hvordan mentorordningen med de nyansatte går? Nadia 

oplyser, at der har været møde med alle mentorer i indeværende uge, der er møde 
i den kommende uge med ledelsen omkring mentorordningen.  

ii. Der var respons fra en forælder som siger at der har været et virkelig godt match 
med den nye lærer.  

iii. Brobygning; Skolen laver evalueringsmateriale, der er meget blandet oplevelser 
omkring ordningen, aflysninger etc. – evalueringsmateriale vil blive fremlagt for 
bestyrelsen, når det er lavet.  

e. Øvrige medlemmer; Ferniseringen var rigtig fin, der blev spurgt til hvor mange forældre 
der var der, 12-14 stykker – ikke tilfredsstillende, men fint arrangement. Kunne det have 
givet noget, hvis der var lavet kalender invitation med tilmeld/frameld, eller hvis det var 
holdt en anden dag end fredag.  

5) Budgetopfølgning; Midt december ser det ud til at vi går med 100.000 kr. i plus. Mastertal for 
2023 budget, ser ind i tal som gør at vi lægger samme budget.  

i. Møde i økonomiudvalget – Tobias fremsender dato forslag til medlemmerne.  
6) Evt:  

i. Ferieplan; Godkendt fra bestyrelsen, det eneste ukendte, er hvad der sker med 
Store bededag.  

ii. Forældremøde/stormøde; Skolen står for det praktiske med mad, stole osv. Chri-
stina Wede og Tobias byder velkommen og laver oplæg til det fælles forældre-
møde. Elevrådet står sammen med Tobias for rundvisning. Dorte og Louise er vær-
ter og byder velkommen til kontaktforældremødet. Kan vi lave en kalender invita-
tion med tilmeld/frameld, så vi får en indikation på hvor mange der kommer.  

iii. Bestyrelsesseminar; Kan vi sætte og sammen og deltage? Dem som kan deltage, 
skal kontakte Tobias.  

1. Der blev spurgt ind til en episode om ild i noget papir i et klasseværelse på 
7. årgang. – der har været en hændelse hvor noget papir på en væg er ble-
vet påsat, ledelsen er i dialog om der kan gøres noget ved, at folk medbrin-
ger lightere i skole. 

Tak for god ro og orden :)  


